

تعميم رقم (4) لسنة 2018 – القيود المفروضة على حجم المركبات الناقلة للنفايات في مطامر بلدية دبي
Circular No. (4) of 2018 – Length Restrictions for the Waste Carrying Vehicles at Dubai Municipality

Gentlemen/ General Waste Transporters in the
Emirate of Dubai

Greetings,

By regulating the entry of waste transport vehicles to public waste disposal sites, please adhere to the following resolution: The maximum allowable length of the vehicle carrying wastes to landfill sites shall be 17 m Only to ensure that the vehicle accommodated on the weighbridge, and that will provide an accurate weight of waste, starting from 1 August 2018.

For further information, contact Mr. AbdelKarim Bajua via Email: ABDELKARIMBM@dm.gov.ae

السادة/ ناقلو النفايات العامة في إمارة دبي
تحية طيبة وبعد،،،

من خلال تنظيم عملية دخول مركبات نقل النفايات إلى مواقع التخلص من النفايات العامة الرجاء التقيد بالقرار التالي:
إن الحد الأقصى المسموح به لطول المركبة الناقلة للنفايات والمتوجه إلى مواقع الطمر 17 متراً فقط، لضمان وقوف المركبة على الميزان بشكل صحيح مما سيؤدي إلى دقة احتساب أوزان النفايات، وذلك بدءاً من 1 أغسطس 2018.

لمزيد من الاستفسار، يرجى التواصل مع السيد/ عبدالكريم باجوا عبر البريد الإلكتروني:
ABDELKARIMBM@dm.gov.ae

Eng. AbdulMajeed Saifaie
Director of Waste Management Dept.

م. عبد المجيد سيفاني
مدير إدارة النفايات

First release: 02/08/2018

Second release: 09/02/2022

الإصدار الأول: 2018/08/02

الإصدار الثاني: 2022/02/09